
 

R. Mam ogromną przyjemność przedstawić całej  szkolnej społeczności LAUREATKĘ 

tegorocznego Wojewódzkiego  Konkursu Przedmiotowego z Chemii – Julię 

Wiśniewską, uczennicę klasy VIII c. Gratulacje, Julio. 

J. Cześć, dziękuję za zaproszenie. 

R. Co zainspirowało Cię do tego, aby zainteresować się właśnie chemią? Jest przecież 

tyle różnych dziedzin nauki, które mogą fascynować młodego człowieka? 

J. Już od dziecka fascynował mnie cały ,,chemiczny świat”. Zawsze uwielbiałam robić 

różne eksperymenty.  Jeszcze bardziej polubiłam chemię dzięki Pani Małgorzacie 

Jachowicz – Wróblewskiej, która na lekcjach zaciekawiła mnie tym przedmiotem. 

Kolorowe osady, wybuchy i przeróżne doświadczenia – to właśnie sprawiło, że ten 

przedmiot stał się dla mnie tak bliski. 

R. Która dziedzina chemii interesuje Cię szczególnie? 

J. Najbardziej interesuje mnie chemia organiczna. Mimo że zaczęłam uczyć się o niej 

niedawno, bardzo mnie zaciekawiła.  

R. Ile czasu musiałaś poświęcić, aby osiągnąć taki wynik?  

J. Z pewnością poświęciłam bardzo dużo czasu na przygotowania do konkursu. 

Uczyłam się chemii codziennie po kilka godzin. Nie traktowałam tego jednak jako 

wyrzeczenie, a przyjemność.  

R. Czy planujesz swoją przyszłość związać z tą dziedziną nauki? 

J. Oczywiście, to moja pasja. W przyszłości planuję zostać lekarzem. 



 
R. Jak wyglądały Twoje przygotowania do konkursu? Na pewno musiałaś poświęcić dużo 

czasu na rozwiązywanie zadań oraz opanowanie tak dużej dawki teorii? 

J. Więcej czasu poświęcałam na zadania, teorii uczyłam się zawsze pod koniec dnia. Aby 

utrwalić swoją wiedzę, rozwiązywałam dużo arkuszy konkursowych z poprzednich lat. 

Miałam nawet okazję sprawdzić się w praktyce, wykonując doświadczenia. 

R. Czy nauczyciele pomagali Ci w jakiś sposób, a jeśli tak, to jak to wyglądało? 

J. Przez całą drogę do konkursu miałam ogromne wsparcie od Pani Małgorzaty 

Jachowicz – Wróblewskiej, mojej nauczycielki chemii. To jej zawdzięczam wygraną. 

Często tłumaczyła mi nowe zagadnienia, rozwiązywała ze mną zadania, pokazywała 

doświadczenia.  

R. W jaki sposób udało Ci się pogodzić szkolne, codzienne obowiązki z nadprogramową 

nauką? 

J. Czasem było ciężko, ponieważ poświęcałam dużo czasu na naukę chemii. Kluczem do 

pogodzenia wszystkiego była wytrwałość i dobra organizacja.  

R. Po wielkiej dawce nauki na pewno od czasu do czasu potrzebowałaś się zrelaksować. 

Co lubisz najbardziej robić w wolnym czasie?  

J. Najbardziej lubię grać na gitarze. To pomaga mi się odstresować. Przyjemność 

sprawiają mi także długie spacery z moim psem, czytanie książek. 

R. Czy poza chemią masz też jakieś inne talenty lub zdolności?  

J. Tak, gram na gitarze, keyboardzie, jeżdżę konno, a także uczę się hiszpańskiego. 

R. Jakie masz rady dla tych, którzy też chcieliby startować kiedyś w konkursach?  

J. Błędem jest skupianie się na uczeniu samej teorii. Ważnym elementem nauki do 

konkursu jest rozwiązywanie zadań. Choć przygotowania nie są łatwe, nie wolno się 

zniechęcać. Przede wszystkim jednak nie należy się stresować. 

R. Dziękuję Ci za poświęcony czas i życzę kolejnych sukcesów. Obyś została drugą Marią 

Skłodowską-Curie 😊 
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